

## PTA Meeting Minutes - June 10 & 11

### 家教會會議- 6月10日和11

- Summer 2020暑假2020
  - We will share apps & websites your child can work on throughout the summer.
  - 我們會分享app和網站您的孩子可以在暑假期間使用。
  
- School Year 2020-2021  
2020-2021學年
  - We are preparing for a range of possibilities for September.
  - 我們正在準備9月開學時無數的可能性。
  - Teachers are planning curriculums with teachers across the grades.
  - 教師們正在和其他不同年級的教師準備課程。
  - We will share Fall Curriculum Expectations with the school community.
  - 我們即將與學校社群分享秋季課程。
  
- Report Cards  
成績單
  - Report Cards grades will be available to view via <https://mystudent.nyc/>
  - 成績單將會在 <https://mystudent.nyc/> 網上。
  - SchoolCNXT Ms. Lipsky or Ms. Nina to help gain access to your child's account
  - 如果您需要幫忙登入您孩子的戶口，請通過學校的app發訊息給 Ms. Lipsky 或 Ms. Nina。
  - A hard copy of your child's report card will be distributed when we return to the school building.
  - 我們將在返回學校後發您孩子的成績表印本給您
  
- DOE Devices  
教育局的電器 (iPad)
  - You can still request to borrow an iPad from the DOE
  - 您還可以要求教育局借一個iPad給您的孩子做學習
  - Apply on your own or SchoolCNXT Ms. Lipsky or Ms. Nina
  - <https://coronavirus.schools.nyc/RemoteLearningDevices>
  - 自己去申請或通過schoolCNXT跟Ms. Lipsky or Ms. Nina叫他們幫你
  - <https://coronavirus.schools.nyc/RemoteLearningDevices>
  
- Picture Day Photos, Retakes  
照相日的相片，重拍
  - All orders will be finalized upon return to the school building, and will be distributed shortly after.
  - 所有相片訂單將在返回學校時後完成並在短期內發放。
  - We will contact families.
  - 我們會通知大家的。
  
- Next PTA Meeting will be on
- 下一個家教會在
  - **WEDNESDAY, JUNE 24 8:30AM, 6:30PM**
  - 星期三，6月24日早上8:30 和傍晚6:30
  - **THURSDAY, JUNE 25 8:30AM, 6:30PM**
  - 星期四，6月25日早上8:30 和傍晚6:30